
Protokól Nr Xll lzal-l.

Sesji Rady Gminy Belsk Duży

odbytej w dniu 26 października 201J roku

Stan Rady 15 , obecnych 14 radnych ,

wg listy obecności . zał.nr.f-.

Spoza Rady udział wzięli :

- Władysław Piątkowski- Wójt Gminy,
- Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy,
- Figurski Wojciech - Sekretarz Urzędu Gminy

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Andrzej Adamczyk

Otworzył obrady i stwierdził quorum . Powitał Radnych i Gości .Zaproponował
porządek obrad .

Rada przyjęła jednogłośnie następujący porządek obrad :

1. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji .

2. Podjęcie uchwał :

a ) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Belsk Duży na rok 201,1,

b) w sprawie zatwierdzenia zmian w Planie Odnowy Miejscowości Belsk Duży

będącego podstawą do aplikowania o środki pomocowe UE z Europejskiego

Funduszu Rolnego w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich Działanie

- Odnowa i rozwój wsi

c) w sprawie przystąpienia do sporządzenia częściowej zmiany studium

uwa ru n kowa ń i kleru n ków zagospoda rowa nia przestrzen nego G miny Be lsk

Duży dla rejonu lokalizacji ujęcia wody w Łęczeszycach .



Pkt. 1.

Rada protokół z poprzedniej Sesji przyjęła jednogłośnie .

Pkt.2.

a )Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwaty .

Rada Gminy podjęła jednogłośnie Uchwałę nr Xll/84/20]-1 zmieniającą Uchwałę

Budżetową Gminy Belsk Duży na 201,'J, rok ( zał. nr .2)

b ) Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwały .

Rada Gminy podjęła jednogłośnie Uchwatę nr Xll/85l2o1]. w sprawie

zatwierdzenia zmian w Planie Odnowy Miejscowości Belsk Duzy będącego
podstawą do aplikowania o środki pomocowe UE z Europejskiego Funduszu

Rolnego w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich Działanie - Odnowa

i rozwój wsi (zał. nr .3)

c) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały .

Rada Gminy podjęła jednogłośnie Uchwałę nr Xll/86/2O1]. w sprawie
przystąpienia do sporządzenia częściowej zmiany studium uwarunkowań i

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Belsk Duży dla rejonu

lokalizacji ujęcia wody w Łęczeszycach (zał. nr .4)

Pkt.3.

paniJoanna ciamarczan
Poprosiła Radę Gminy zaopiniowanie proponowanych stawek podatkowych na

2012 rok, potrzebnych jej do umieszczenia w tworzonym przel nią projekcie

budżetowym na 2012 rok .

Pan Andrzej Adamczyk

Zaproponował zwołanie w tym celu obrad komisji budżetowej i

przedyskutowanie stawek podatków podczas obrad .



Pan !reneusz Bałut

Przedstawit sprawę zamieszania , jakie powstaje na skutek sprzeciwu Pana

Dudka Mariana w kwestii spuszczania wód z pol .

Pan Witczak Krzysztof

Zapytał czy firmy ubezpieczeniowe , nie maja możliwości wyłozenia z puli kwoty

pieniężnej , aby w niektórych sprawach dopomoż?
Przedstawił równiez, sprawę mieszkanki Rębowoli , która prosząc ZGK o

wypompowanie ścieków ze swojej oczyszczalni przydomowej , na potkała się ze

strony pracownika ZGK wymuszenia , podpisania zZGK umowy na odbior

nieczystości ciekłych , pod pretekstem nie zabrania ich .

Pa n Władysław Piątkowski

Odpowiadając na pytania Pana Witczaka Krzysztofa poinformował, że po

rozmowach z firmami ubezpieczającymi , dowiedział się , że nie mają oni ani

pieniędzy ani możliwości udzielenia pomocy .

Odnośnie zdarzeniajakie miato miejsce w Rębowoli , w czsie odbioru ściekow
płynnych , że ze strony pracownika ZGK był realizowany przez niego chwyt na

zdobycie klienta . Poinformował, że umowę można podpisywaczkażdą
jednostką działającą na terenie gminy, posiadającą zezwolenie na prowadzenie

takiej działalnościjak odbiór ścieków płynnych .

Pan Jan Maciak

Poprosił o zaklejenie dziur w bocznej drodze położonej w miejscowości

Lewiczyn.

Pan Władysław Piątkowski

Odpowiadając potwlerdził , że porozmawia w sprawie cząstkowego remontu tej

drogi z ekipą, która zajmuje się remontem drogi w Lewiczynie .

Pan Władystaw Piątkowski

Poinformował o postępach w sprawie działań mających na celu poprowadzenie

rowu na Rożcach, Daszewlcach , Rębowoli iAleksandrówki .

Poinformował o zebraniach spółek wodnych mających odbywać się z

mieszkańcami gminy .

Pan Andrzej Adamczyk

Zasugerował umieszczenie barier ochronnych , przy zatoczkach wybudowanych



przez GDDK i A w Zaborowie , mając w szczególności na uwadze

bezpieczeństwo dzleci podrózujących do szkoły .

pan Janusz kot
Zapytał czy nie da rady coś zrobić w kwestii zasypanego rowu w Zaborowie przy

drodze nr 7 ?

Pan Andrzej Adamczyk

Potwierdził , że usypana grobla jest przeszkodą i zatrzymuje wodę .

Pa n Władysław Piątkowski

Poinformował, że rozmawiał z przedstawicielami GDDK i A , którzy powiedzieli ,

że Pan Wlaźnik od którego rowu zaczyna się problem , musi sam połozyć

przepust na własny koszt . Zdaniem Pana Piątkowskiego, ludzie powinni

dogadać się najpierw między sobą .

pan Janusz kot

Poruszył kwestię zroblenia wiat autobusowych na odcinku drogi Grojec -
Białobrzegi bo te , które były ostatnio zamontowane nie odegrały roli .

Pani Ewa Łubińska

Powiedziała ,że w Belsku Dużym przy szkole, też przydała by się wiata .

Pan Władysław Piątkowski

Powiedział, że pieniądze na wiaty znalazły by się w budżecie , lecz poprosil

radnych , żeby zastanowili się z jakiego materiału te wiaty by miały byc .

Pan Bogusław Sikorski

Powiedział odnośnie wiat , żeby były bez miejsc siedzących .

Pan Wojciech Figurski

Potwierdzit , żejest mozliwość zrobienia wiat , ale wyłącznie na potrzeby dzieci

iosób podróżujących autobusami , a nie dla osób przychodzących tam w celu

spozywania alkoholu .

Poinformował również radnych , żeby uświadomili sołtysów o protokołach z

rozliczania się z materiałów pobieranych na teren wiosek .



Pkt.4.

Pan Andrzej Adamczyk
Wyraził podziękowania dla wszystkich przybyłych na obrady Xl Sesji Rady

Gminy.

Zamknął obrady Sesji .

Na tym protokół zakończono ,

protokółowała 
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